

Ice Maker

Model: ICEQ3-RZB15(B)-N8-3
 Power Supply: 120V 60HZ
 Rated Power: 180W
 Rated Current: 1.9A
 High Pressure: 2.5MPa
 Low Pressure: 0.8MPa
 Refrigerant: R600a/24g
 Date: MM/YY



CONFORMS TO UL STD.563
 CERTIFIED TO CSA STD.C22.2 NO.120

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. FCC ID : 2ATIZ-ICEQ3

Guangdong Invitop Technology Co.,Ltd

技术要求:

- 1、彩盒、纸卡：物料材质和尺寸要按文档要求，成品尺寸偏差2-3mm内的要求；
- 2、外箱：物料材质和尺寸要按文档要求，成品尺寸偏差正5-10mm内的要求；
- 3、珍珠棉：珍珠棉粘合处要平整、胶水要均匀、成品尺寸偏差2-3mm内的要求；
- 4、说明书，保修卡，标贴画册等印刷类包材，必须符合品质部验货要求；

*所有包材详细可对照:包装纸箱来料检验作业指引-文件号: YWT-ZY-PZ-26

- ①印刷内容、图案、文字字体应符合图纸或封样件要求，文字图案应清晰、饱满、无脱色及明显溢边；位置准确，水平偏斜不允许超过5mm，图案颜色深浅一致，油墨附着好，用手指轻擦不脱色；
- ②包装物料须有防护措施，不允许因包装、运输等损坏其外表面；

TECHNICAL REQUIREMENTS

1. Color box&paper card: material and size should be according to document requirements, the size of the finished product deviation within 2-3mm requirements;
 2. Carton: material and size should be according to document requirements,the size of the finished product deviation within plus 5-10mm requirements;
 3. PE foam: the bonding place of PE foam should be smooth, the glue should be even, the size of the finished product deviation within 2-3mm requirements;
 4. Manual, warranty card, label, album and other printing materials must meet the inspection requirements of the quality department;
- * Details of all packaging materials can be compared with: Inspection guide for incoming materials of packaging cartons -document No. : YWT-ZY-PZ-26
- ① The printed contents, patterns and fonts shall meet the requirements of drawings or sealed samples, and the patterns shall be clear, full, no decolorization and obvious overflow edge; and the position shall be accurate , horizontal deflection is not allowed to exceed 5mm, pattern shall be consistent color, good ink adhesion, and not decolorizing with fingers ;
 - ② Packing materials must have protective measures and are not allowed to damage their outer surface due to packaging and transportation.

					Model: ICEQ3-RZB15(B)-N8-3		图号 Drawing No.	
							版本 Version	V0
标记 Mark	签名 Signature	分区 subarea	文件号 File No	次数 Frequency	处理工艺 Treatment process		物料名称 Material name	铭牌
设计 Design					尺寸 Size	80*80mm	材质 Material	PET透明雾面
审核 Audit					表面处理 Treatment process		物料编码 Material coding	
工艺 Craft					印刷颜色 Printing color	CMYK	广东英为拓科技有限公司 GUANGDONG INVITOP TECHNOLOGY CO.,LTD.	
日期 Date					比例 Proportion	1:1		